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Protokół nr 24-09/2016 z  posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia Rady Miasta Gdańska 

z dnia 29 września 2016 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 007 

 
 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 8:55. 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 
obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia. 
 
Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gdańsku na rok 2016 – druk 822. 

2. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 5 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gdańsku na rok 2016 – druk 822. 
 
 
Oryginał projektu uchwały druk 822 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 29 września 2016 r.  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, a takŜe zaproponował zrealizowanie 
projektu testującego rozwiązanie z wykorzystaniem alkomatów w Dzielnicy 
Przeróbka co zostałoby sfinansowane ze środków ujętych w projekcie uchwały jako 
nowe inicjatywy. Zadeklarował przygotowanie koncepcji projektu, który ma być 
zrealizowany w bieŜącym roku. Podkreślając kwestie wątpliwości co do moŜliwości  
i zasadności wdroŜenia programu powiedział, Ŝe aby je sprawdzić, naleŜy najpierw 
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przeprowadzić program testujący. Natomiast wątpliwości dotyczą dostępnych 
alkomatów, miejsc ich ekspozycji, które powinny być całodobowe oraz kosztów 
serwisowania, dokładności wskazań, potencjalnych roszczeń, być moŜe nawet 
wobec Miasta. RozwaŜana jest opcja leasingu alkomatów. 
 
Stanowisko w sprawie zakupu, montaŜu, kalibracji alkomatów ulicznych stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji poprosiła o rozwaŜnie 
propozycji połączenia przedmiotowego programu z programem, w ramach którego 
alkomaty przekazywane są policji, a takŜe poprosiła o zorganizowanie spotkania 
celem przedyskutowania wątpliwości. 
 
Radny Jacek Teodorczyk – członek Komisji zwrócił uwagę na konieczność 
serwisowania i kalibracji alkomatów. 
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
zaproponował wykorzystanie alkomatów w mobilnym busie, który jest 
wykorzystywany przy okazji wydarzeń związanych z rozrywką, a takŜe przeprosił za 
wcześniejszy brak informacji zwrotnej. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji poruszył kwestię stanowiska Prezydenta 
wobec tematu alkomatów, które wskazuje na odstąpienie od tego typu formy, 
nawet pilotaŜowej. Poprosił o przedstawienie efektów programu w trakcie jego 
trwania. Przychylił się do prośby Przewodniczącej Komisji dotyczącej połączenia 
programów.  
 
Pan Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
zadeklarował przygotowanie odpowiednich informacji z realizacji programu. 
 
Radna Beata Dunajewska – Przewodnicząca Komisji zaproponowała podjęcie prób 
stworzenia nowych, kreatywnych programów mających na celu zapobieganie 
alkoholizmowi. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 24-09/101/35/2016– załącznik nr 5 do protokołu.  
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PUNKT 2 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 
Nie było bieŜących spraw, ani korespondencji, na tym posiedzenie zakończono.  
Godz. 9:05.   

 
 
 
 

Przewodnicząca  
Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 

Rady Miasta Gdańska 

 
Beata Dunajewska 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 


